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TREDICI
Пусть суеверия и заклеймили число 13, однако в нумерологии оно 
символизирует Вселенную и стремление к любви. Именно поэтому серия 
светильников Tredici, название которой переводится с итальянского как 
«Тринадцать», привнесет в лофт не только стиль, но и гармонию. Черный 
каркас освежают сверкающие стеклянные ромбы похожие на осколки 
айсберга, заключенные в строгую рамку. Сквозь них видно загадочное 
сияние ламп в форме свечей, что придает светильникам дух средневековья.

 Although superstition castigated the number 13, in numerology it symbolizes 
the universe and the desire for love. That is why the Tredici series of lighting 
fixtures, the name of which translates from Italian as “Thirteen”, will bring not 
only style, but also harmony to the loft. The black frame is refreshed by sparkling 
glass rhombs similar to iceberg fragments enclosed in a rigid frame. Through 
them, you can see the mysterious glow of lamps in the form of candles, which 
gives the spirit of the Middle Ages to the lamps.
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VL6162W01
цвет: черный | прозрачный
color: black | transparent

E14x 1 40W  
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195/1000 |      510

VL6162P06
цвет: черный | прозрачный
color: black | transparent

E14x 6 40W  
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195/1000 |      360

VL6162P03
цвет: черный | прозрачный
color: black | transparent

E14x 3 40W  
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